

Styremøte for Lillestrøm og omegn bueskyttere

Dato: 13.3.2018

Sted: Vassøyholtet, Strømmen



Tilstede: Jonny, June, Knut, Veslemøy, Odin, Hanne

Forfall: Henrik, Jon, Siv

Sak 8/18

Konstituering av nytt styre – utsettes til neste møte pga oppmøte

Sak 9/18

LOB drift. Fordeling av arbeidsoppgaver

Materialforvalter: Knut - Kaller inn til dugnader i forbindelse med opptelling av utstyr

Stevneansvarlig: er for oppmåling, IANSEO, fyller opp med premier, innkalling til dugnad før stevner, bestille dommere, skytterleder, fordele oppgaver. Truls stiller seg positiv når han kan. Per Christian blir også spurt. Disse har sagt seg villige til å bidra på dugnad: Espen og Jonas Klovining (95202629), Tore Haug (95338080), Kimmeline Johansen (93426653).

Påmeldingsansvarlig: Dette bør være elektronisk. June fortsetter med papirpåmelding til det er klart.

WEB ansvarlige: Martin, Jonny og Odin.

Ianseokurs: Veslemøy, Odin? (med forbehold om eksamen) sendes på neste kurs – June passer på om det settes opp kurs.

Caféansvarlig: Hanne. Vi oppfordrer alle unge skyttere sine foreldre til å bidra i caféen ved behov.

Sak 10/18

Godkjenning av siste referat – er ok.

Sak 11/18

Økonomi – er ok, vi refererer til årsrapporten.

Sak 12/18

Dugnad på utstyr. Vi kaller inn på en dugnad for å registrere utstyr fordelt på: buer, piler, buestrenger, pilhyller, nockmerker, fjærer, spisser, nocker, skaft, tab, hansker, armbeskytter, kogger, buestativ, blinker, halmmatter, foam-matter, knotter, tallvendere og annet stevneutstyr.

Eventuelt:

Sak 13/18

Vi registrer Himmelsprett (10.mai) i Ianseo

Sak14/18

Burde vi selge oss inn til skoler? Det forrige styret var positive til det sier Odin. Vi tiver på om skolene har økonomi til å betale oss.

Hovedmålet er inntjening – vi tar 3000,- for en kick off.

Sak 15/18

Kan vi dele tirsdagstreningen – alt for mange skyttere per idag. Forslag er at det skytes 12m fra 18.00-19.30 og 18m fra 19.30-21.00.

Sak 16/18

Treningsstøy: grunnfargen skal være enten sort eller hvit og man kan velge modell selv. Trykket skal være grønt og gamle regler følges.

Sak 17/18

Vegard og Veslemøy får nøkler. Odin overtar nøkkel som Una har brukt, fordi de i styret bør ha nøkler.

Neste styremøte: Vassøyholtet den 10.4.2018 kl 18.30

% Vedlegg lister til opptelling av utstyr %

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
buer			
piler			
buestrenger			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
pilhyller			
Nockmerker/tråd			
fjærer			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
spisser			
nocker			
pilskaft			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
tab			
hansker			
armbeskytter			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
kogger			
buestativ			
blinker			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
halmmatter			
foam-matter			
knotter			

Utstyr	Antall godkjent	Har mangler	Tiltak
tallvendere			
annet stevneutstyr			